



Wines of Germany China Office
德国葡萄酒协会中国代表处活动经理
Suite 406, Konyang International Plaza, No. 798
Zhao Jia Bang Rd, Shanghai
上海市徐汇区肇嘉浜路798号坤阳国际广场406室
www.winesofgermany.com.cn

尊敬的各位德国葡萄酒进口商：
Dear German Wine Importers,

Tan (Mateus) Wu
Direct Line: +86 21 54561369
Email: tan.wu@winesofgermany.com.cn

Shanghai, 26. September 2017

德国葡萄酒协会将会在11月3-4日在上海举办German Wine Academy-Level 2的课程。此次课程与香港AWSEC葡萄酒学校合作，由知名讲师Corinne梅康妮主讲。

Wines of Germany will launch German Wine Academy-Level 2 courses in Shanghai on the 3rd and 4th Nov. This year the course is cooperated with AWSEC, a 20-years wine education organization based in Hongkong. The course will be lectured by the well-known wine educator Corinne Mui.

课程对外价值3500元/人，其中30个免费席位预留给中国大陆各酒商，请各位酒商推荐公司内部一位人选报名参加。如报名超出30人，德国葡萄酒协会将根据规定作出筛选。敬请阅读附件PDF文件，了解细则规定。

The price of this two-days course cost 3,500 RMB/head. Wines of Germany keeps 30 free-seats for German wine importers in Mainland China. Please recommend one of your staffs to attend. If there are more than 30 candidates, Wines of Germany will select according to requirements. Please read the attached PDF file to know detailed requirements.

同时我们也向各位酒商征集课程用酒（赞助），每款6瓶。课程用酒需求同样请见附件PDF。And meanwhile we ask for wine sponsorship for course use from you, 6 bottles each. The demanded wine specs, please also read attached PDF.

免费上课人员的报名和课程用酒的报名，止日期均为2017年10月11日。

The deadlines of free student application and wine application are both the 11th Oct 2017.

祝好，盼回复。

Best regards and looking forward to your reply,

Mateus Tan WU / 吴坦
Event Manager